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Abstract (en)
[origin: WO2021151999A1] The invention relates to a method for assigning at least one creator to a digital media file (24), comprising at least one
method step (18) in which the digital media file (24) is recorded by means of a recording apparatus (10) of a recording device (12, 12'), in particular
a front camera of the recording device (12, 12'), and is provided with metadata (14), the metadata (14) comprising at least one creator information
(16), the creator information (16) being produced automatically during the time of recording the digital media file (24), the creator information (16)
being in the form of a user identifier (54), and at least the user identifier (54) being determined and/or checked by a security unit (20) in the method
step (18). According to the invention, the security unit (20) comprises a camera (22) of the recording device (12, 12'), in particular a rear camera of
the recording device (12, 12'), by means of which the user identifier (54) of the user performing the recording is determined and/or checked during
the time of recording the digital media file (24) by means of the recording apparatus (10).

Abstract (de)
Die Erfindung geht aus von einem Verfahren zu einer Zuordnung zumindest eines Urhebers zu einer digitalen Mediendatei (24), mit zumindest
einem Verfahrensschritt (18), in dem die digitale Mediendatei (24) mittels einer Aufzeichnungsvorrichtung (10) eines Aufnahmegeräts (12, 12'),
insbesondere einer Frontkamera des Aufnahmegeräts (12, 12'), aufgezeichnet und mit Metadaten (14) versehen wird, wobei die Metadaten
(14) zumindest eine Urheberinformation (16) umfassen, wobei die Urheberinformation (16) automatisch im Zeitraum der Aufzeichnung der
digitalen Mediendatei (24) erstellt wird, wobei die Urheberinformation (16) als ein Benutzer-Identifikator (54) ausgebildet ist, und wobei in dem
Verfahrensschritt (18) zumindest der Benutzer-Identifikator (54) durch eine Sicherheitseinrichtung (20) ermittelt und/oder überprüft wird, wobei die
Sicherheitseinrichtung (20) eine Kamera (22) des Aufnahmegeräts (12, 12'), insbesondere eine Rückkamera des Aufnahmegeräts (12, 12'), umfasst,
mittels welcher im Zeitraum der Aufzeichnung der digitalen Mediendatei (24) mittels der Aufzeichnungsvorrichtung (10) die Ermittlung und/oder
Überprüfung des Benutzer-Identifikators (54) des die Aufzeichnung vornehmenden Benutzers durchgeführt wird.Es wird vorgeschlagen, dass in dem
Verfahrensschritt (18) eine digitale Mediendatei (24) aufgezeichnet wird, welche eine bildliche Darstellung (116) einer Person (114) umfasst, und
dass in zumindest einem Autorisierungsschritt (108) eine Nutzungsrecht-Anfrage (124) an die in der bildlichen Darstellung (116) abgebildete Person
(114) gesendet wird.
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